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RUSKO: Nejnovější mezikontinentální balistická raketa

RS-28 „Sarmat“, odpalovaná z podzemních sil, anuluje

všechny vývojové úspěchy oponentů v oblasti výzbroje, řekl

generální ředitel a generální konstruktér Makejevova

státního raketového centra akademik RAV Vladimir

Degťjar.

„Jeho jedinečnost je nejen v nepřekonaných letově-technických

charakteristikách, ale také ve zvláštnosti jejich dosažení: v použitých

vědecko-technických řešeních při jeho vývoji a moderních

technologiích při jeho konstrukci,“ řekl a dále uvedl, že již ve stádiu

skicování a poté při zpracování konstrukční dokumentace tvůrci

rakety viděli, že většina základních technických řešení, která byla
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použita při konstruování námořních raket, se dá adaptovat iu

„Sarmatu“, jehož parametry pětinásobně převyšují hmotnost a

rozměry jeho námořních prototypů.

„Toto nám umožnilo, za prvé, zajistit mu unikátní letově-technické

charakteristiky a, za druhé, zkrátit konstrukční termíny bez ztráty

spolehlivosti řady systémů a agregátů rakety,“ řekl generální

konstruktér a když porovnával „Sarmat“ s jeho předchůdcem

„Vojevodem“ (Satanem ), nazval ho „Satanem na druhou“.

„Po ukončení testů a po přijetí do výzbroje, „Sarmat“ nahradí

raketový komplex „Vojevoda“, který je v klasifikaci NATO ne

náhodně nazýván Satanem. Jeho zařazení do pozemní sestavy

ruských strategických raketových sil atomové triády velmi

znepokojilo NATO. Právě proto experti pojmenovali „Sarmat“

„Satanem-2“, ale já bych ho nazval „Satanem na druhou“,“ řekl

Degťjar, přičemž dodal, že obměna „Satana“ na „Sarmat“ výrazně

zvýší bojový potenciál OS RF, spolehlivě zajistí bezpečnost státu od

vnějších hrozeb a hlavně, že se děje v pravý čas. „Sarmat“ se stane

pro RF skutečným štítem a hlavním faktorem atomového zadržování,

zárukou zachování míru a důvodem k obnově reálných rozhovorů o

snižování počtů a omezení strategických útočných zbraní.

„Celé dějiny ´partnerských vztahů´ s našimi pravděpodobnými

protivníky ve všech sférách: politické, ekonomické a vojenské

neustále ukazují, že skutečné rozhovory, které mají reálný praktický

výsledek, začínají teprve tehdy, když je v dané otázce dosaženo parity

nebo když má Rusko převahu ,“ podtrhl Degťjar.

Bojové hlavice „Sarmat-u“ je velmi složité vyjevit během letu, navíc

jejich skutečnou dráhu nelze předvídat. „Sarmat“ je vybaven

speciálními prostředky, které během letu v atmosféře Země i mimo

ni komplikují identifikaci jeho hlavic, dráhu jejich letu a tedy

navedení přepadových raket PRO na ně,“ zdůrazňuje.
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Poznamenal také, že vysoké pravděpodobnosti překonání raketou

„Sarmat“ protiraketové obrany protivníka je dosahováno díky jejímu

zrychlení. Navíc „Sarmat“ má schopnost ničit určené cíle prakticky z

kteréhokoli směru. Obrovské zrychlení zajišťuje vysokou

pravděpodobnost překonání PRO protivníka během aktivní fáze

letu,“ uvedl generální konstruktér a zdůraznil, že řídicí systém

umožňuje „Sarmatu“ navádět se na cíl dokonce i při nárazu do něj

rakety PRO.

„Palubní systém řízení letu „Sarmat-u“ má možnost korigovat si

dráhu podle družic systému GLONASS, což je zárukou vysoké

přesnosti navedení rakety na cíl, tedy i po působení na ni PRO

protivníka,“ dodal akademik Vladimír Degťjar.

Ruský prezident V. Putin ve druhé polovině června 2022 prohlásil, že

první „Sarmat“ bude zařazen do výzbroje do konce letošního roku.

Velitel ruských raketových vojsk strategického určení genplk. Sergej

Karakajev k tomu řekl, že raketa „Sarmat“ byla konstruována pro

nesení několika bojových bloků „Avantgard“. Vyjádřil se při tom ik

pravděpodobnosti zkonstruování protivníky účinné protizbraně.

Doslova uvedl, že v příštích desetiletích určitě nebude vynalezena.

Zdroj: FB Armadni Magazin
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